



LV

3-istabu dzīvoklis Šķēdes ielā 17, Liepājā. Vidus dzīvoklis, 57.23 kvm, izolētas istabas, balkons, pārvilkta elektrības vadi, jauna ūdens un kanalizācijas stāvvadi, metāla ārdurvis, pakešu logi, daļēji nomainīti radiātori, austrumu un rietumu puse. Māja tiek pakāpeniski renovēta. Pagrabstāvā atsevišķs šķūnis mantu glabāšanai. Pie mājas izbruģētas automašīnu stāvvietas. Apsaimniekošanas maksa 0.54 eur/kvm, komunālie ziemā 120 eur/mēn, vasarā 50 eur/mēn.



Cena: 15 900.00 € ~~17 900.00 €~~

RUS

3-комнатная квартира на ул. Шкедес 17, Лиепая. Средняя квартира, 57,23 кв.м., комнаты отдельные, балкон, новая электропроводка, новые водопроводные и канализационные стояки, металлическая наружная дверь, пакетные окна, частично заменены радиаторы, восточная и западная сторона. Дом постепенно ремонтируется. В подвале есть отдельный сарай для хранения товаров. Возле дома есть парковка. Плата за управление 0.54 EUR/кв.м, коммунальные услуги зимой 120 EUR/месяц, летом 50 EUR/месяц.

Цена: 15 900.00 € ~~17 900.00 €~~

ENG

3-room apartment at Šķēdes Street 17, Liepaja. Middle apartment, 57.23 sqm, isolated rooms, balcony, new electric wiring, new water and sewer risers, metal exterior door, packet windows, partially replaced radiators, east and west sides. The house is being gradually renovated. In the basement there is a separate barn for storage of goods. Parking places by the house. Management fee 0.54 EUR / sq. M, utilities in winter 120 EUR / month, summer 50 EUR / month.

Price: 15 900.00 € ~~17 900.00 €~~

Liepāja , Šķēdes iela 17, Latvia



Pardošanas speciālists: Miks Jaunzems

Talr.: +371 26615313

E-pasts miks@pilat.lv